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Kursdata
Antal besvarade kursvärderingsenkäter: 11

Antal förstagångsregistrerade på kurs[1]: 32

Förändringar som föreslogs vid föregående kurstillfälles kursanalys:
Det föreslogs att vi särskilt skulle se över om det gick att göra några färre grupparbeten till förmån
för
individuella examinationer. Detta är gjort. Resultatet blev en mindre gruppuppgift. I övrigt tror vi att
studenterna kommer att föredra de andra gruppuppgifterna när vi kommer kunna återgå till
campusundervisning igen. När smittspridningen (Covid-19) avtagit blir det också enklare att
genomföra gruppuppgifter. 

Ytterligare en önskan som uppkom från ett par studenter var om de kan få öva på att hålla än fler
individuella lektioner. Här har vi inte lyckats tillgodose detta mer än att de individuella praktiska
lektionerna förhoppningsvis kommer kunna komma tillbaka vt-22 (efter Covid-19). Detta innebär i
praktiken att det faktiskt blir fler individuella övningslektioner när vi kommer tillbaka till det normala,
så som utbildningen var upplagd innan Covid-19.

Vi har också sett över undervisning och examinationer i slutet av delkurserna, då några ansåg det
blev för tajt med tid. Innehållet behöver vi bevara men vi kommer minska ner uppgifternas omfång.

För övrigt kommer form och innehåll samt examinationsformer (som alltid) ses över för att utvecklas
och förbättras utifrån konstruktiv länkning. Eftersom Idrott och hälsa nu från ht-21 också kan läsas
som både huvud(första)ämne och andraämne kommer nya kursplaner för vt-22. 

Slutligen hoppas jag att största förändringen som kommer ske tills nästa kurstillfälle av IDGL12, vt-22
är att Coronaviruset är bortblåst, vilket det inte var vt-21.
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Analys baserad på kursvärdering, inklusive de fritextsvar som lämnats. Har ytterligare underlag
inhämtats på ett annat sätt analyseras även detta här. Om kursen samläses mellan olika program
bör eventuella effekter av detta kommenteras.

Jag vill först och främst nämna att det är enbart 11 av 32 studenter som besvarat kursvärderingen. Därför ska
analysen inte generaliseras, men kan vara en indikation av hela gruppens upplevelser. Visa delar som
analyseras kommer ibland också enbart från en student av 32. Analysen är delvis baserad på svaren i den
standardiserade kursvärderingen men det ingår även annat underlag som insamlats från studenterna,
skriftligt och/eller muntligt efter varje avslutad delkurs. 

Relevant är också att det var en mycket speciell vårtermin (2021) på grund av Covid-19 pandemin, och att då
utbildningen till största del hölls på distans (digitalt) där vi ibland också fick göra snabba schemaändringar
samt omställningar i undervisningen - utifrån att nya restriktioner kom från FHM och/eller KAU. 

Utifrån den övergripande analysen framkommer att kommentarerna ofta berör ovan beskrivna där vi lärare
och övriga på ämnet inte kunde göra på annat vis, utifrån de förutsättningar som rådde (Covid-19 spridning).
Vårens utbildning 2021 bedrevs inte alls på det sätt vi brukar göra. Därför kommer flera av de kommentarer
som enbart hör samman med att vi fick agera utifrån pandemiåtgärder inte nämnvärt nämnas.

Studenterna anser att kursens upplägg I hög utsträckning (7 st) eller I viss utsträckning (4 st) varit ett stöd för
att nå det som uttrycks i kursens lärandemål. Att vi detta år inte nådde vårt mål med I hög utsträckning tror
jag till stor del handlar om pandemin. Studenterna ansåg också det var svårare att undervisas digitalt och
tappade viss motivation till sina studier då de enbart befann sig i sin hemmiljö. De lärandemål som verkar
vara svårast att nå var i kursen "Anatomi och fysiologi" där flera studenter uttryckt att kursen var mycket
rörig och inte fungerade på ett sätt för att gynna studenterna. De två sista uppgifterna i dk 4 ansåg någon
student var en del upprepning samt att filma sig själva var onödigt och inte ett lärandemål. Här håller vi med
att upplevelsen kan ha blivit på detta sätt, men blev tyvärr så, då vi fick göra om uppgifterna till teoretiska
istället för både teoretiska och praktiska. Studenterna behövde också filma sig själv så att vi åtminstone lite
grann kunde bedöma deras ledarskap. Vi tror att detta inte kommer upplevas på samma sätt när vi är tillbaka
i normala utbildningssituationer.

Gällande de examinerande momenten anser studenterna att de haft möjlighet att visa vad de lärt sig utifrån
kursens mål I hög utsträckning (8 st) eller I viss utsträckning (3 st). Min analys här är ändå att utifrån
förutsättningarna är detta okej. Kommentarer vi fått är att filminspelningar inte har fått hen att visa vad hen
kan, och att det kändes onaturligt att undervisa när de blev inspelade. Dessa filmer var dock inte för dem
utan för oss lärare och vi har hela tiden haft med denna känsla som beskrivs i vår bedömning. Återigen
kommer främst kursen "Anatomi och fysiologi" fram, där några menar att examinationerna inte gav den bästa
möjligheten för studenterna att visa sina kunskaper.

Studenterna har lagt ner mellan 20 till 39 timmar på kursarbetet per vecka. De flesta svarade mellan 30-
39/vecka. Utifrån detta görs tolkningen att kurserna ligger på rimlig nivå. Någon student har kommenterat att
arbetsbördan per vecka varit ojämn. Detta beror bland annat på schemalogistik med personal men främst på
att vi återigen fått ställa in lektioner eller flyttat dem på grund av pandemin. Högre studier kan dock se ut på
detta sätt och kräver större eget ansvar samt planering av kursarbetet utifrån varje enskild student. Det kan
också vara så att det i perioder blir än tajtare/tuffare om studenten får underkänt i någon uppgift och behöver
göra om eller komplettera. Detta uttryckte en student "Det blir bara mer tight om man får underkänt." Just
detta kan vi inte ta hänsyn till genom att t.ex. frilägga tid i schemat, ifall några inte klarar uppgifter. Inte att



glömma att andra studenter kommenterat att det varit "Lagom högt tempo".

Utifrån den sista frågan i kursvärderingen känns det bra att studenterna upplevt bemötandet från kursens
lärare och övrig personal som professionellt. Här svarade 6 studenter att bemötandet var professionellt I
mycket hög utsträckning, 4 studenter I hög utsträckning och 1 student I viss utsträckning. Bästa sättet att
tydliggöra detta på är genom de kommentarer som framkom:

- "Jag har upplevt att alla lärare under kursens gång varit lättillgängliga och varit hjälpsamma vid oklarheter."
- "Anatomi och fysiologi kursen funkade inte och där ser jag läraren bära stort ansvar för att inte vara
uppriktig och väldigt oklar."
- "OTROLIGT BRA lärare (Madde & Maria)!! Alltid lätta att få tag på och alltid hjälpsamma. Stort tack!"
- "Jag upplever att lärare under denna kurs har varit hjälpsamma och lättillgängliga vilket jag uppskattar
enormt mycket. - Jag har tidigare erfarenheter av studier på annat universitet och program där jag inte alls
upplevde samma engagemang och hjälpsamhet. Så jag vill ge eloge och trycka på att fortsätta vara så
engagerade och hjälpsamma som ni är. Även om vissa studenter inte visar uppskattningen direkt eller rakt ut,
så tror jag att många känner likadant som mig."
- "Det var intressant och mycket givande kurs och år. Jag tycker jag har fått kunskaper som jag även kan
använda i min vardag. Tacksam! Uppskattar lärarens arbete, verkligen!"
- "Ni lärare har gjort ett fantastiskt jobb trots denna pandemin"
- "Tack för ett underbart år! Ni är helt underbara lärare som alltid finns vid ens sida och gör allt ni kan för att
skapa en bra kontakt med oss, era studenter. Ni finns alltid ett mejl/samtal bort, vilket är mycket
betydelsefullt. Hos er blir man inte enbart sedd som en student, utan som en individ. Återigen, TACK och
GLAD SOMMAR!"
- "Den starka kontakten mellan er lärare och oss studenter, den är guld värd."

(Det framkom inte någon kommentar av mer negativ karaktär, självklart hade de också då kommit med)

Angående frågan om vad i kursen studenten såg som angeläget att ändra samt förslag på hur, har jag fått
fram 
att någon menar att delkurs 2 - Träningsfysologin använde sig av för många inspelade filmer och inte Zoom
vid föreläsningarna. Detta gjorde det svårare och att motiveras ansåg studenterna, särskilt då det redan var
på distans och skapade inte heller samma form av rutiner. Det skulle förenklat studierna om det varit mer
föreläsningar "live" (zoom). Många önskar också att engelsk litteratur bör bytas ut mot svensk litteratur.
Denna kommentar är relativt vanlig men vi har också krav på att ha internationell litteratur som då ofta är på
engelska. Viss litteratur finns också enbart på engelska. Däremot går det att se över om det finns svensk
litteratur som är likvärdig med den engelska litteraturen. En annan student gav som förslag att se över
undervisningen om motiverande samtal då den upplevdes upprepande och samma som i höstas. Vidare
uttryckte en student att några lektioner utomhus var likadana som de haft i höstas inomhus. Detta ser vi över
och får kommuniceras bättre mellan lärarna. Till sist ansåg en student att vi skulle ha "Bättre planering ifall
något liknade covid-19 skulle hända då det blev väldigt rörigt och väldigt dåligt under vissa perioder." Vi tar
till oss detta men det känns spontant svårt att kunnat gjort annorlunda med de yttre faktorer som hela tiden
styrde oss. Skulle en pandemi komma igen, så är vi såklart bättre förberedda. Problemet som dock kvarstår är
att förändringar och nya förutsättningar ändras mycket snabbt och är då faktorer som vi kursansvariga eller
lärare inte kan råda över. I samma tema uttrycktes det från en student helt annorlunda: 
"Tror att nästa år kommer bli annorlunda då covid lugnat sig. Men tycker ändå att föreläsningar kan behållas
via zoom. Utefter omständigheterna har kursen varit givande och bra strukturerad."

Om studenterna får önska vad som ska finnas kvar är min analys som följer. Praktiska moment,
fördjupningsarbetet i dk 3 och sedan den individuella uppgiften i dk 4, vilket ger en bra progression. Vissa
anser att allt ska vara kvar men utan pandemianpassningar. De anser att anpassningarna trots allt har varit
bra och att alla lärare gjorde sitt bästa under rådande situation. Momenten i delkurs 4 kanske kan ändras så
de inte blir så lika. Här tolkar jag som att det främst är uppgifterna. Till sist att vi lärare fortsätter i samma
goda spår.

Min slutsats utifrån alla utvärderingar gällande studenternas "nöjdhet" av delkurserna är bra. Särskilt utifrån
den krångliga sits vi befunnit/befinner oss i gällande Covid-19. Extra invecklat för ett ämne som vårt med så
många praktiska inslag.

Förslag till förändringar inför nästa kurstillfälle.

Förutom de delar som automatiskt kommer förändras om pandemin är borta vt-22, kommer vi särskilt se över
kurserna "Anatomi och fysiologi" (som inte tillhör denna kurs utan terminen innan) och "Träningsfysiologi i
teori och praktik". Detta arbete är redan påbörjat och en diskussion pågår med det ämne som är
kursansvariga för dessa kurser (ej vi på Idrottsvetenskap). Vi kommer också se över examinationsuppgifterna
i främst dk 4 samt de inslag som studenterna upplevt vara upprepning. För övrigt kommer ny kursplan och
litteraturlista realiseras vt-22.

1. Antal ffg-registrerade på kurs:
Förstagångsregistrering = den studerande registrerar sig för första gången på en kurs.


